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Referat fra FAU-møte Ytrebygda skole 07.12.2023 

 

Rektor var til stede ved behandling av sak 1 og 2.   

 

1. Godkjenning av referat og møteinnkalling.  
• Godkjent av møtet.  

• Prosedyren er slik at FAU-leder publiserer referat i FAU sin interne Facebook-

gruppe. Dersom det ikke er noen kommentarer, sender leder det til rektor, som 

legger det ut på hjemmesiden til skolen. Målet er at dette skjer så raskt som 

mulig.  

 

2. Rektor orienterer  
Ø Skolemiljø 

• Mobilfri skole innført dette skoleåret. FAU, skolen og elevrådet er fornøyd med 

den mobilfrie ordningen, men det medfører behov for mer aktiviteter for 

elevene.  

• Trivselsledere og lærere setter i gang aktiviteter. Jobber med å bygge opp 

tilbudet her.  

• Det trengs flere sosiale soner og steder å sitte sammen. Vestibylen kan 

kanskje brukes. Elevene har laget noen benker, men det trengs mer. Bedre 

trivsel i inneområdene er viktig. Dette må det arbeides videre med i både 
elevråd og FAU.  

 

Ø Chromebook har vært brukt i mange år. Skolen skal være med på prøveprosjekt 

med PC og Microsoft for 8. eller 9.trinn (litt uklart) høsten 2024.  

 

Ø Hærverk 

• Ikke store hærverk, men litt lister, hull i vegger, osv. De fleste oppfører seg 

veldig greit. 

• En jobb å gjøre for de voksne på skolen mht. aktiviteter.  

• Det har vært ønske om å bruke gymsalen i friminuttene. Gymsalen er 

idrettsavdelingen i kommunen sitt område, så det er ikke ubegrenset tilgang 

for elevene der. Det må i så fall organiseres.  

• Elevrådet har vært ute og informert elevene om at det ikke finnes øremerkede 

penger i budsjettet til å erstatte det som blir ødelagt, så det må tas fra andre 

poster, og går dermed ut over fellesskapet.  
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• Elever vil ikke «snitche». De ser, men vil ikke fortelle hva de har sett. Skolen 

oppfordrer om at alle skal ta ansvar for å ikke snu ryggen til. Er man flere 

sammen om å fortelle hva man har sett, er det lettere å tørre å si noe. 

Samtidig er det forståelse for at man kan være redd for å si ifra.   

• FAU oppfordrer alle foreldre til å snakke om respekt for skolens eiendom 
og arealer hjemme. Hærverk går ut over fellesskapet. F.eks. kan ikke 

biblioteket være åpent hele tiden fordi ting blir ødelagt.   

 

Ø Mangler ved bassenget 

• I forbindelse med svømmehallen har det i lengre tid manglet noen deler. Dette 

medfører redusert kapasitet og mangelfull svømmeopplæring.  

• FAU reagerer på at idrettslag har vært prioritert foran skolene. FAU må sette 

søkelys på at opplæringsloven ikke følges slik situasjonen er nå. Rektor har 

vært i kontakt med etaten og etterlyst fortgang.  

• Forslag i FAU om at vi tar kontakt med Fanaposten for å belyse saken. Dette 

er en sak som må løftes politisk. Det må belyses at denne bydelen mangler 

svømmeopplæring.  

• Rektor anbefaler å først ta kontakt med Etat for idrett. FAU ber om at rektor 

sender oss svaret hun har fått fra kommunen.    

• Nestleder Gudrun Fatland (påtroppende leder 01.01.24) i FAU tar denne 
saken videre. Mulig å gå sammen med andre skoler i bydelen for å reise 

saken i media. 

 

Ø Økonomi  

Driftsmidler fra byggavdelingen i kommunen: skolen har søkt om midler og 

fått en del til oppussing. Er i gang med mye for å få det litt triveligere. 

Klassene kan pynte i rommene selv, men maling og andre utbedringer må 

følge kommunens forskrifter og utføres av dem. Det finnes en 

prioriteringsliste, og kommunen/skolen har påbegynt dette arbeidet. 

 

Ø Samordne sosiale aktiviteter i klassene 

• Rektor sender en liste over klassekontakter til FAU-leder, slik at det kan 

organiseres ide- og informasjonsutveksling mellom klassene. F.eks. har 

bare noen klasser pynting av pepperkakehus osv., og klassekontakter på 

10.trinn trenger å komme i kontakt med hverandre for å planlegge 

avslutningsball.  

• Det er et ønske i FAU at det avholdes fellesmøte for FAU og 

klassekontakter i starten av hvert skoleår for å samordne slike sosiale 
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tiltak. På møte ved oppstart høst 2024 foreslås det utarbeidet et felles 

årshjul for FAU og klassekontakter, slik at nyvalgte har noen føringer.  

 

Ø Spørsmål fra FAU til rektor: Hva ønsker skolen at FAU skal gjøre?  

• felles møte om våren for foreldre og elever. Det var positivt når dette ble 

gjort ved oppstart dette skoleåret.  

• at flere svarer på foreldreundersøkelsen. Kontakt skolen dersom du som 

forelder ikke har mottatt SMS med invitasjon til å svare på undersøkelsen. 

Frist før jul. Det sendes ut påminnelse snart.  

• FAU-leder har skaffet masse spill som er levert til trivselslederne. Slikt 

mottas med takk.  

 

REKTOR forlater møtet.  

 

3. Brønnøysundregistrering 
Registrere FAU-leder i Brønnøysundregisteret for å kunne ha bankkonto. Gudrun 

Flatland er under registrering. Dette krever et underskrevet referat som 

framskaffes i dag.  

 

4. Årshjul 
Årshjul er utarbeidet for FAU, og dette skal videreutvikles for å inkludere oppgaver 

for klassekontakter. Målet er å ferdigstille årshjulet på et felles møte for FAU og 

klassekontakter ved oppstart høst 2024. Tanken er at dette skal være et 

arbeidsdokument for hva FAU skal gjøre, og samtidig legge noen føringer for hva 

klassekontaktene kan gjøre. Det er ment som hjelp for klassekontaktene, og de 

står fritt til å tilpasse aktiviteter til sine klasser.  
 
5. Deling av dokumenter i FAU 

Dokumenter, slik som årshjul osv., lastes opp som filer i FAU sin interne 

Facebook-gruppe. Rektor publiserer alle referater på hjemmesiden. FAU lenker til 

årshjulet i referatene, slik at dette blir gjort tilgjengelig for alle foreldre.  

 

6. Tildeling av roller i FAU 
Ny nestleder fra 01.01.2024: Tom Roger Angelfoss (8B) 

Ny leder fra 01.01.2024: Gudrun Flatland (9A) 

Referent f.o.m. dagens møte: Ann Kristin Hus Skibenes (10D) 

Kasserer trengs foreløpig ikke.  

Leder og nestleder deltar på SU møtene (to i året) 
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 7. Natteravn 

Natteravnsaken har vært oppe i FAU med jevne mellomrom i årenes løp, men det 

har aldri vært gjort noe mer. Viktig nettverk for å treffe ungdommene. Nina 

Bærheim (10G) sjekker med Aurdalslia og andre hvordan de gjør dette. Saken 
følges opp på neste FAU-møte.  

 

8. Søke om midler til ulike tiltak 
• Elevrådet har et ønske om å bidra med å kjøpe gamle sofaer osv. for å skape 

hyggelige sosiale områder. Ta tilbake vestibylen som sosialt område.  

• Sjekke muligheter for å søke Fylkeskommunale midler til trafikktryggingstiltak. 

Søknadsfrist for første tildeling i 2024 var 1.desember, så eventuelt søke for andre 

tildeling i 2024. 

https://www.vestlandfylke.no/fylkesveg/trafikktryggleik/trafikktryggingsaktivitetar/  

• Liv og lyst-midler? Søknadsfrist 1.november. 

https://www.vestlandfylke.no/narings--og-

samfunnsutvikling/distriktsutvikling/livoglyst-for-lokalsamfunnsutvikling/  

• FAU undersøker muligheter for å søke om ulike midler. Dette tas videre på 
neste møte. 

 

 

9. Skoleball for 10.trinn 
Ønske om å gjøre noe med formatet på avslutningsballet for 10.trinn.  

• Få ned kostnadene. Det koster mye, og mange elever opplever 

kanskje heller ikke at det lever opp til forventningene. 

• Ha det i gymsalen? Er det mulig å bruke vestibylen til ball? Henger 

sammen med musikkrommet og kan åpnes opp.  

• Se til andre skoler for tips til hvordan dette kan løses mht. mat, lokale, 

bruktsalg/utlån av kjoler osv.  

FAU setter dette på agendaen i januar.  
 

 

Ytrebygda skole, 07.12.2023 

Referent, FAU, Ann Kristin Hus Skibenes  
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